

ITINERARY

Awal Makkah

HARI 1 - SINGAPURA KE JEDDAH - MADINAH

InsyAllah, acara Umrah bersama HAGEL TRAVEL & TOURS PTE LTD akan bermula hari ini. Nikmati layanan dari penerbangan anda. Setibanya di Jeddah, setelah selesai urusan imigresen dan kastam, teruskan perjalanan ke Kota Makkah Al Mukarramah. Check-in Hotel dan istirahat. Melaksanakan Tawaf dan Saie bagi Umrah yang PERTAMA.

HARI 2 - MAKKAH

Acara bebas, perbanyakkan ibadah di Masjidil Haram.

HARI 3 - MAKKAH - ZIARAH KOTA

Acara Ziarah Kota Makkah Al Mukarramah, melawat Jabal Tsur (Gua Tsur), Arafah, Jabal Rahmah, Muzdalifah, Mina, Jabal Nur dan ke Masjid Ji'ranah untuk Niat Umrah. Setiba di Makkah, melaksanakan Tawaf dan Saie bagi Umrah yang KEDUA.

HARI 4 - MAKKAH

Acara bebas, perbanyakkan ibadah di Masjidil Haram.

HARI 5 - MAKKAH - HUDAIBIAH

Acara Ziarah Penternakan Unta di Hudaibiah (tertakluk pada keadaan dan masa), akan singgah di Masjid Hudaibiah untuk niat Umrah.

Setiba di Makkah, melaksanakan Tawaf dan Saie bagi Umrah yang KETIGA.

HARI 6 - MAKKAH

Acara bebas, perbanyakkan ibadah di Masjidil Haram.

HARI 7 - MAKKAH - MADINAH

Hari terakhir di Makkah, melaksanakan Tawaf Wada' (Selamat Tinggal). Check-out dan berangkat ke Madinah.

Setiba di Madinah, check-in Hotel dan istirahat.

HARI 8 - MADINAH

Acara Ziarah ke Maqam Nabi Muhammad s.a.w serta para sahabat - Abu Bakar & Umar - dan ke perkuburan Baqi'.

Acara bebas untuk beribadah di Masjid Nabawi.

HARI 9 - MADINAH

Acara bebas, perbanyakkan ibadah di Masjid Nabawi.

HARI 10 - MADINAH - ZIARAH KOTA

Acara Ziarah Kota Madinah Al Munawwarah, melawat ke tempat-tempat sejarah - Masjid Quba' (Masjid pertama didirikan oleh Rasulullah s.a.w), Masjid Qiblatain, Gunung Uhud, Masjid Tujuh dan pasar kurma.

HARI 11 - MADINAH

Ziarah perpisahan buat Rasulullah s.a.w serta para sahabat. Check-out dan berangkat ke Lapangan Terbang Madinah untuk penerbangan pulang ke Tanah Air.

HARI 12 - SINGAPURA

InsyAllah akan tiba di Singapura. Selesai perjalanan Umrah bersama HAGEL TRAVEL & TOURS PTE LTD.

Semoga mendapat Umrah Yang Mabruur.

ATURCARA PERJALANAN BOLEH BERUBAH MENGIKUT KEADAAN SEMASA DI SINGAPURA, ARAB SAUDI, DAN LAIN-LAIN.